

JUNIOR CHAMPIONSHIP II WOMEN

24. BIS 30. JULI 2022
WIEN

EINTRITT FREI!

Italien
Tschechien
Frankreich
Polen
Ukraine
Österreich



EuroHockey



LET'S CELEBRATE INTERNATIONAL YOUNG LADIES' HOCKEY IN VIENNA!

Austria will host the Eurohockey Junior Championship, Women (U21) from July, 24th until July, 30th at the Hockey Stadium in Vienna. The Teams from France, Italy, Poland, the Czech Republic, Ukraine and Austria will compete in a single pool against each other. The winner will be promoted to the top class of European Hockey.

NATION'S DAY

Cheer for your team when playing against host Austria. On each day there will be specific activities around and from your home country. Please look out for the bold printed matches in the schedule on the back page.

Put on your national colors, take your flag and come to the lovely Prater in Vienna to support your team on the way to glory. They have trained hard and have intensely prepared themselves to give their best competing with their counterparts. Every clap, every cheer will motivate them!

Make them and ourselves a party! There will be drinks and good food and most probably wonderful weather conditions. Befriend with fans and communities from other countries to show how inspiring and peaceful sport can be in these tough times.



FREE ENTRANCE **EINTRITT FREI**

FEIERE MIT UNS INTERNATIONALES DAMENHOCKEY IN WIEN!

Österreich ist vom 24. bis 30. Juli im Hockeystadion in Wien Gastgeber der U21 EM der Damen, der „Eurohockey Junior Championship, Women“. Die Young Red Foxes aus Österreich treten dabei gegen die Vertreterinnen aus Frankreich, Italien, Polen, der Tschechischen Republik sowie der Ukraine an. Die Siegerinnen steigen in die Königsklasse des europäischen Hockeys auf.

FEUERE UNSERE MÄDELS AN!

Die Spiele der Österreicherinnen bilden jeweils den Abschluss eines spannenden Spieltags. Unsere Mädels haben bei der WM in Südafrika mit einem 10. Platz deutlich aufgezeigt. Nun wollen sie mehr. Dafür brauchen sie Deine Unterstützung! Die Beginnzeiten findest Du fettgedruckt hinten im Spielplan.

Hol den rot-weiß-roten Schal und die Fahne raus und komme in den wundervollen sommerlichen Wiener Prater und unterstütze unser Team! Die jungen Damen haben hart trainiert und sich intensiv vorbereitet, um ihr Bestes zu geben und einen Erfolg für Österreich einzufahren. Dein Klatschen, Deine Anfeuerung, Deine Begeisterung wird sie dabei enorm motivieren!

Machen wir den Mädels und uns selbst eine Party! Es wird kalte Getränke und gutes Essen geben und höchstwahrscheinlich wunderbare Wetterbedingungen. Schließe Bekanntschaft mit Fans und Communities aus anderen Ländern, um zu zeigen, wie inspirierend und friedvoll Sport in diesen schwierigen Zeiten sein kann.



THE SCHEDULE:

SUNDAY 24 JULY 2022

11:30 **CZE - UKR**

13:45 **FRA - POL**

16:00 **ITA - AUT**

MONDAY 25 JULY 2022

13:30 **ITA - UKR**

15:45 **CZE - POL**

18:00 **AUT - FRA**

WEDNESDAY 27 JULY 2022

13:30 **POL - UKR**

15:45 **FRA - ITA**

18:00 **AUT - CZE**

FRIDAY 29 JULY 2022

09:30 **CZE - ITA**

11:45 **UKR - FRA**

14:00 **POL - AUT**

SATURDAY 30 JULY 2022

09:30 **FRA - CZE**

11:45 **ITA - POL**

14:00 **AUT - UKR**

15:45 **Prize Giving Ceremony**